

فولفي صن (FULVI SUN))

التركيب : (فولفك اسيد)

- فولفك اسيد 60%
- بوتاسيوم 10%

الخواص :

1. يعمل فولفي صن علي تنشيط نمو البذور وزيادة وسرعة نمو البذور
2. يعمل علي زيادة انتشار الجذور وتعمقها في التربة مما يزيد من كفاءة الامتصاص
3. له القدرة علي تقليل الاثار السلبية للصقيع وكذلك الاجهاد الحراري وملوحة التربة
4. يعمل علي تقليل فقد الماء وبقائه في منطقة انتشار الجذور لفترة طويلة
5. يعمل كمصدر قوي للمادة العضوية خاصة التربة الفقيرة وكذلك مرتفعة الملوحة
6. يعتبر مصدر قوي لزيادة ونشاط الشعيرات الجذرية
7. معدلات الاستخدام 1 : 2 كم / فدان
8. الخلط : يقبل الخلط مع العناصر السماوية الاخرى ولا يخلط مع المركبات النحاسية
9. ينصح عمل تجربة قبل الخلط

Ein Shams

For Agricultural Development

Composition: (fulvic (

acid)

Fulvic acid 60% -

Potassium 10% -

:Properties

Fulvi Sun stimulates seed growth and increases and accelerates seed growth

It increases the spread of roots and their depth in the soil, which increases the efficiency of absorption

It has the ability to reduce the negative effects of frost, as well as thermal stress and soil salinity

It reduces water loss and keeps it in the root area for a long time

It serves as a strong source of organic matter, especially in poor and high-salinity soils

It is considered a powerful source of increasing the activity of root hairs

Application rates: 1: 2 km/acre

Mixing: It is acceptable to mix with other fertilizer elements and not with copper compounds

It is recommended to do a test before mixing



Ein Shams

For Agricultural Development